



**NORGES
DANSEFORBUND**

**REFERATSPROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 4 2012-2014
GRENSEKSJON FOR SPORTSDANS**

Dato: 22.10.2014

Tidspunkt: kl. 19.00 – 22.30

Sted: Skype møte

Innkalt: Morten Engan, Michelle Lindøe Enger, Pia Lundanes Løwe, Sigurd Ringvoll, Mai Menzoni, Hilde Bjørklund (CWDCL), Hilde Skogholt, Tor Erik Sørensen, Jan Einar Kiil.

Etter litt teknisk kluss var møtet fulltallig kl. 19.30!

Referent: Sigurd Ringvoll

Forfall: Ingen

SAKS- NUMMER/ÅR	HVA SAKEN GJELDER/VEDTAK	ANSVAR
	Saker behandlet på mail forut for møtet	
31/14-16	Dommeruttak NM 10-dans 2014 Det er foretatt uttak av 7 internasjonale dommere til NM 10-dans 2014. Vedtak: Styret godkjenner uttaket	

32/14-16	<p>TTN samlinger – 2015</p> <p>Følgende datoer er fastsatt for 2014</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) 30 januar – 1 februar på LSK 2) 16 - 18 april TTN inkl. landslag 3) 21 – 23 august TTN inkl. landslag 4) Kommer senere <p>Vedrørende «form og farge» for å dekke breddekravet bedre, vil dette bli diskutert på styremøte nr. 5 (7. – 8. november)</p>	Hilde S + Michelle								
33/14-16	<p>CWDCL – breddemidler</p> <p>CWDCL fikk tildelt 40 000 i breddemidler for 2014. Det skulle vært brukt 10 000 i hver region.</p> <p>Status: Det er brukt ca. 10 000 i Øst 2 regions samlinger (Bergen/Sør-Varanger) blir ikke arrangert.</p> <p>Forslag til omdisponering:</p> <table data-bbox="411 1010 1117 1122"> <tr> <td>Samling i Øst 1. og 2. november.</td> <td style="text-align: right;">Kr. 15 000</td> </tr> <tr> <td>Instruktørhonorar til samling i desember</td> <td style="text-align: right;">Kr. 5 000</td> </tr> <tr> <td>Til disposisjon</td> <td style="text-align: right;">Kr. 10 000</td> </tr> </table> <p>Vedtak: Styret godkjenner omdisponeringen.</p>	Samling i Øst 1. og 2. november.	Kr. 15 000	Instruktørhonorar til samling i desember	Kr. 5 000	Til disposisjon	Kr. 10 000	Info		
Samling i Øst 1. og 2. november.	Kr. 15 000									
Instruktørhonorar til samling i desember	Kr. 5 000									
Til disposisjon	Kr. 10 000									
34/14-16	<p>VM Standard - voksen klasse</p> <p>Det ene paret som er tatt ut ber om reisestøtte siden de er et ungdoms par.</p> <p>Vedtak: Styret tilkjenner en lagleder kr. 4 000 i reisestøtte. Reiselederen skal støtte begge par.</p>	Info.								
35/14-16	<p>Styremøte plan – grenseksjonen</p> <table data-bbox="411 1637 1077 1794"> <tr> <td>Skype</td> <td>Onsdag 22. oktober kl 19</td> </tr> <tr> <td>Ullevål</td> <td>7-8 november, oppstart kl 17 fredag</td> </tr> <tr> <td>Skype</td> <td>Onsdag 19. november kl 19</td> </tr> <tr> <td>Skype</td> <td>Onsdag 10. desember kl 19</td> </tr> </table> <p>Planen er tatt til etterretning</p>	Skype	Onsdag 22. oktober kl 19	Ullevål	7-8 november, oppstart kl 17 fredag	Skype	Onsdag 19. november kl 19	Skype	Onsdag 10. desember kl 19	Alle
Skype	Onsdag 22. oktober kl 19									
Ullevål	7-8 november, oppstart kl 17 fredag									
Skype	Onsdag 19. november kl 19									
Skype	Onsdag 10. desember kl 19									

	Saker behandlet på møte nr. 4	
36/14-16	<p>Referat fra styremøte nr. 2, 23.08.2014 i Bergen Referat fra styremøte nr. 3, 16.09.2014 pr. Skype</p> <p>Referatet er gjennomgått pr. mail av alle etter møtet. Vedtak: Referatene ble enstemmig godkjent. Sendes forbundet i pdf format for utleggelse.</p>	Sigurd
37/14-16	<p>Landslag opptak:</p> <p>Styret har mottatt søknad om opptak på rekrutteringslandslaget. Saken vil bli behandlet 7. & 8. nov. Styret gir tilbakemelding til klubben vedr sakens status.</p>	Morten
38/14-16	<p>Vedrørende sak 23/14-16 Dispensasjonssak.</p> <p>Dispensasjonen gjaldt for ØNDK nr. 4 Vedtak 2, trinnbestemmelser er overtrådt i ØNDK nr. 5.</p> <p>Vedtak: Det gis tilbakemelding til klubben om at styret reagerer med skuffelse over gjentatt overtredelse på trinn reglementet, og at dette må ses på som en offisiell irettesettelse ihht sanksjonsreglementet. Ved gjentakelse kommer styret til å fremme forslag om klubb bot ihht sanksjonsreglementet, begrenset oppad til kr. 5000.</p>	Morten
39/14-16	<p>Ansvar for utregner system og elektroniske pad'er</p> <p>Styret er enig om at det utarbeides en prosedyre / logg som skal følge kassen. Det er også viktig å lage en brukermanual for hvem / når / hvor, slik at arrangør ikke leter etter utstyret før en konkurranse. Morten og Sigurd samarbeider om denne saken. Sigurd lager utkast.</p> <p>PMN: Geir (administrasjonen) og ØNDK holder på med en prosedyre som planlegges vedlagt utstyret.</p> <p>Vi avventer inntil dette er på plass.</p>	<p>Sigurd</p> <p>Morten Sigurd</p>

40/14-16	<p>Forhåndsoppgaver til styremøte 7. og 8. november</p> <p>For å få Osломøtet mest mulig effektivt, bør det legges ned litt forarbeid i en del saker. Styret har derfor valgt å fokusere på flg:</p> <p>CWDCL: (+ innspill fra Geir J. Mai deltar)</p> <p>Toppidrett og landslag. Innhente anbefalinger osv. Målsettinger og omfang (Mai + Morten deltar)</p> <p>Budsjett, status og fremgangsmåte, endret kontoplan etc. (Michelle deltar / Morten og Pia får final draft til gjennomsyn)</p> <p>TTN (Sak 32/14-16) (Michelle deltar)</p> <p>Bredde / integrering (Jan Einar deltar + Adm Tor Erling Johnsen) Ta kontakt med Bergen Vest Danseklubb</p> <p>Bredde / rekruttering (Pia, Michelle, Tor Erik, Hilde B deltar)</p> <p>Reglement: Trinn reglement, dommer bestemmelser, arrangør håndbok, U21 osv (Mai, Pia og Morten)</p> <p>Årshjul (Sigurd deltar)</p> <p>Avvikling av kretskonkurranser Form og farge. Rammeplan for konkurranse avvikling (Michelle, Hilde B, Sigurd + Pia deltar)</p> <p>Møteplan – styret 2015</p> <p>Lisenssaken</p> <p>O/u 11 – Morten forbereder (Jan Einar deltar)</p> <p>WDSF versus andre organer: Styrets holdning bør samkjøres</p> <p>PD verv (alle sider) Forventningsnivå / instruks må etableres for dette vervet. Slutt diskuteres på Skypemøte 19. november.</p> <p>Landslagskontrakten.</p>	<p>Hoved Ansvarlig:</p> <p>Hilde B</p> <p>Michelle</p> <p>Sigurd</p> <p>Hilde S</p> <p>Tor Erik</p> <p>Tor Erik</p> <p>Mai</p> <p>Michelle</p> <p>Jan Einar</p> <p>Hilde S</p> <p>Morten</p> <p>Jan Einar</p> <p>Morten</p> <p>Morten</p> <p>Jan Einar</p> <p>Alle</p>
----------	---	---

	<p>Handlingsplan Fremkommer antakeligvis som en del av budsjett diskusjonene.</p>	Alle
41/14-16	<p>Sportdsdans@norskdans.no:</p> <p>Hilde B skal inkluderes i gruppen. Informert ND om at hun legges inn.</p>	Sigurd
42/14-16	<p>Møte i ungdomsutvalget forrige uke(Mai):</p> <p>Rekruttering er noe av det som må jobbes med. Informerer forbundet om dette.</p>	Info
43/14-16	<p>Nordisk møte vedrørende rullestoldans</p> <p>Tor Erik skal til Finland for å delta på møte vedr Nordisk rullestoldans i Desember</p>	Info
44/14-16	<p>Dommerhonorar utenlandske dommere:</p> <p>Dette honoraret har vært 150 Euro/dag (Kr. 1300 basert på stabil Eurokurs over lengre periode) Dette beløpet fortsetter vi med.</p> <p>Sigurd informerer Odd Arne vedr NS4.</p>	Info Sigurd
45/14-16	<p>Trener og dommerkomiteen (Michelle):</p> <p>Masse aktivitet. - Budsjetter svever litt</p> <p>Savner en overordnet holdning / føring for hva skal det satses på. Kommer tilbake til styret på saken.</p>	Info
46/14-16	<p>Terminlister høst 2015</p> <p>Forbundet må sende ut terminlister til klubbene mhp søknad om arrangement. Frist til klubbene: mandag 17. November</p> <p>Vedtak: Enstemmig vedtatt.</p>	Pia
47/14-16	<p>Nye WDSF regler for Paso Doble.</p> <p>I internasjonale konkurranser og championship vil Paso Doble bli spilt til 3. Highlight.</p> <p>Vedtak: Paso Doble spilles til 3. Highlight i Norgesserien og NM fra 01.01.2015. ND må sende beskjed til klubbene.</p>	Morten

48/14-16	<p>Uttak: Europacup 10-dans</p> <p>Uttak gjennomføres etter NS-4.</p>	Info
49/14-16	<p>Støtte til regional konkurranse</p> <p>WCDCL har midler til overs på sitt ordinære budsjett WCDCL overfører kr. 8000.- til ØNDK nr. 6</p> <p>Vedtak: Styret godtar overføringen</p>	Info
50/14-16	<p>Møter i HS</p> <p>Grenseksjonen stilte ikke på siste møte i HS. Styret finner det uheldig at vi ikke deltok.</p> <p>Vedtak: Morten og Michelle går gjennom møteplanen for HS og blir enige om hvem som stiller når</p>	
51/14-16	<p>Lisenssaken:</p> <p>Det er sendt ut et høringsutkast fra ND 22.10.2014</p> <p>Frist for Styrets tilbakemelding: 29.10.2014 Alle kommentarer sendes Jan Einar / cc styret. Sendesfra ND 1. november til kretser / klubber Høringsfrist 23.11 fra kretser / klubber</p>	Info Alle
	Møtet ble avsluttet kl. 22:30	